
Interpelacja Radnego

z dnia: 10.12.2023 zgłaszający Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:                           

Dariusz Cecotka

Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym składam interpelację w sprawie:

Treść interpelacji: W odpowiedzi na pismo DRM.0003.141.2023 

1.Opis stanu faktycznego:

Z treści jaką otrzymałem od Dyrektora ZDiUM, cytuję:

„Nowe ławki zostały rozmieszczone na terenie Parku Św. Jana Pawła II na podstawie
wniosków mieszkańców, dotyczących min. ich konstrukcji i lokalizacji. Obecnie pojawiające
się zanieczyszczenia, wynikają ze zmian terytoriów zasiedlania przez ptaki, na skutek różnych
przedsięwzięć podejmowanych na terenie miasta (min. płoszenie gawronów w dwóch parkach
miejskich). Są one na bieżąco usuwane. Miejsca montażu niektórych ławek narzuca układ
architektoniczny  parku.  Dotychczasowa  wymiana  ławek  we  wsch.  części  parku  została
przyjęta przez mieszkańców z satysfakcją. Nie wpłynęły dotąd wnioski i sugestie w sprawie
wymiany  wszystkich  ławek  w  tym  parku.  Takie  przedsięwzięcie  wiąże  się  z  dużymi
nakładami finansowymi, których nie zaplanowano w przyszłorocznym budżecie ZDiUM.” 

2.Treść interpelacji:

Nie wiem dlaczego ale Dyrektor odniósł się jedynie do ławek we wschodniej części
parku a ja, idąc za prośbą mieszkańców, którzy zwrócili mi problem, chodzi o ławki w części
wokół fontanny.

Podkreślałem, że w części wschodniej ławki są dobre ale problem to ptaki.

Poprzez  Interpelację  Radnego,  wnioskowałem  o  pochylenie  się  nad  ławkami,  które  są
wyprofilowane, dlatego proszę o informację, kiedy montowane były te ławki wokół fontanny
i czy ewentualnie część z nich może być wymieniona a te  można wykorzystać w innych
miejscach, gdzie też mogą się przydać i służyć mieszkańcom?
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